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Zápisnica zo zasadnutia združenia rodičov a zástupcov žiakov na ZŠ 
A. Dubčeka o.z., Majerníkova 62 v Bratislave 

 
 
 
Miesto stretnutia:  ZŠ A. Dubčeka, Majerníkova 62, BA, prvácka trieda 
Čas:    20.11.2018 o 18:00 hod 
Prítomní  členovia:  vedenie ZŠ - riaditeľ školy PaedDr: Pavol Bernáth a jeho  zástupkyne,  
                                           za Vedenie o.z. – p. Gabaj, p. Cviková, p. Lazová, 
                                           triedni dôverníci 
Počet prítomných členov: 17 a 1 hosť predseda rady školy, viď. priložená prezenčná listina 
Prílohy : 
1. prezenčná listina 
2. schválený rozpočet  
Stretnutie otvoril pán Gabaj, privítal prítomných a oboznámil ich s bodmi programu. 
 
Program : 

1. Informácie vedenia školy  
2. Informácia predsedníctva o.z., diskusia tr. zástupcovia a budúcnosť o.z. od budúceho 

školského roku 2019/2020 
3. Schvaľovanie rozpočtu o.z. na šk. rok 2018/2019:  
4. Záver 

 
 
1. Informácie vedenia školy 
Pán riaditeľ školy Pavol Bernáth informoval o dianí v škole od posledného stretnutia: 
-  začali krúžky, informácie o poukazoch a zaraďovaní detí do krúžkov 
-  akcie, ktoré realizuje škola sú zverejňované na web stránke školy, na facebooku školy 
-  žiaci so zdravotným hendikepom sú individuálne začlenení - odborne sa im venuje školský špeciálny 
pedagóg, škola získala financie pre deti s ŠVVP, ktoré sa použijú na spoluprácu s ďalšími špeciálnymi 
pedagógmi, zapojenie do projektu "Škola inkluzionistov" 
-  ťažkosti výchovného charakteru u žiakov: p. riaditeľ požiadal triednych dôverníkov, aby informovali 
rodičov v triedach o postupe riešenia v nasledovnom poradí: rodič-triedny učiteľ-zástupca školy-
vedenie školy. Vyjadril tiež, že škola má kompetencie riešiť  to, čo sa deje v škole, nežiaduce 
správanie a konflikty žiakov mimo školy spadajú do kompetencie štátnej polície. Škola môže prešetriť 
to, či negatívnemu správaniu predchádzalo niečo, čo sa udialo predtým v škole a uložiť výchovné 
opatrenia, koordinátor prevencie sociálno-patologických javov je p. uč. Hlásniková, v prípade potreby 
v spolupráci s CPPPaP realizujú skupinové stretnutia. 
- v tomto týždni bude prebiehať testovanie piatakov, na ktorom bude prítomný aj zástupca mestskej 
časti Karlova Ves 
- podujatia školy: v spolupráci s BVS bude akcia vo štvrtok, prebehla pasovačka prvákov, plánuje sa 
projekt environmentálneho zamerania na tému zimovanie zvierat (akcia ŠKD) 
- prebiehajú dokončovacie práce v pohybovom štúdiu, ktoré slúži ako malá telocvičňa, upratovanie 
v skladoch, umiestnenie netradičného športového náčinia, revízia telocvičného náradia, 
basketbalových košov 
- dokončenie rozpočtového roka: škola predkladá mestskej časti zoznam investícií - v ktorom je 
žiadané vybavenie kuchyne a nové osvetlenie telocvične (úspora elektrickej energie), prebehla 
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výmena okien v jedálni, v kuchyni, práce v druhej budove ešte prebiehajú (okná na skladoch), MČ má 
zabezpečiť v spolupráci s dodávateľom opravy spojovacej chodby opravu vonkajšieho osvetlenia 
medzi budovami a výmenu dverí spojovacej chodby. 
- rekonštrukcia bazénu prebieha podľa plánu, pracuje sa od pondelka do nedele, harmonogram je 
zatiaľ bez časového sklzu. Dokončenie je plánované do konca letných prázdnin. Plánom je, aby bazén 
fungoval z vlastného rozpočtu. V druhej etape bude nasledovať výmena okien a zateplenie. 
 
Otázky rodičov:  
1. Ako je škola pripravená na to, že sa budú obedy vydávať zdarma? 
Odp.: škola rieši prechod na obedy zdarma s mestskou časťou, príspevok na obedy schvaľujú poslanci 
MČ. 
2. Budú žiaci II. stupňa chodiť na veľkú prestávku von? 
Odp.: Snaha k tomu medzi pedagógmi  bola vyvinutá, nedarí sa to v praxi zrealizovať. 
3. Ako je zabezpečená regulácia radiátorov, keď sa škola bude zatepľovať? 
Odp. Radiátory majú termoregulátory. 
 
 
2.  Informácie o. z. 
Pán Martin Gabaj vyjadril poďakovanie za dobrovoľné príspevky rodičov a za vyzbieranie v hotovosti 
do ZRPŠ najmä prostredníctvom triednych učiteľov a 3 triednych zástupcov, týmto spôsobom sa 
tento školský rok vyzbieralo veľmi rýchlo 7 000 eur a boli vložené na bankový účet spolu so 
zostatkom pokladne z min. šk. roka. Na ďalšom triednom aktíve môžu prispieť ostatní rodičia 
opätovne, alebo vložením na účet o.z.. 
- schvaľovanie rozpočtu: požiadavky zo strany pedagógov sa dajú všetky v tomto školskom roku 
zastrešiť o.z., hlasovať o ňom budú ešte rodičia v ďalšej časti stretnutia. 
- poberanie 2% našim o.z. v roku 2019 za rok 2018 bude možné, nakoľko o.z. je už registrované a  
notárska komora potvrdila splnenie podmienky zverejnenia v obchodnom vestníku. 
- diskusia o tom, či triedni dôverníci súhlasia, aby boli zverejnené údaje o nich a to: iniciály mena a 
priezviska, email. Účastníci stretnutia zo strany rodičov k tomu vyjadrili súhlas okrem emailov. 
- o.z. spolupracuje s o.z. Mládež ulice sprostredkovanej MČ KV, vzájomná spolupráca začala od júna 
a od septembra (monitoring správania detí a mládeže v športovom areály), zúčastnili sa aj 
športového podujatia 10.10,  pravidelne chodia aj v tomto období 2x týždenne, aby sa venovali 
deťom vo forme voľnočasových aktivít. 
- klubovňa: je aj tento školský rok v prevádzke pre žiakov II.stupňa. Je otvorená v čase od 14.00, 5 dní 
v týždni s pedagogickým dozorom. Triedni dôverníci boli oslovení informovať  rodičov na tr. aktívoch , 
aby žiaci ju využívali najmä v zimných mesiacoch. 
- v športovom areáli o.z. sa podarilo v tomto roku zabezpečiť okrem už zverejnených ukončených 
projektov (nové futbalové ihrisko, a osvetlenie bežeckej dráhy) aj nový spojovací chodník vybudovaný 
MČ KV vedľa veľkého multifunkčného ihriska. Spojovací chodník zabezpečí športovú plochu bez 
chodcov a chodník presun peších mimo ihriska. Všetky financie na projekty v tomto roku športového 
areálu pochádzajú z iných zdrojov, nie je to financované z príspevkov rodičov do ZRŠ. 
- o.z. bolo oslovené MČ KV na spoluprácu v projekte Delivery. 
- o.z. bude budúci rok dokončovať ešte 8 ks osvetlenia zakúpené MČ KV v športovom areály, práce 
a ostatné náklady na stožiare, betonáž budú v réžii o.z. so sponzoringu. Záujem o spoluprácu vyjadrila 
škola Cenada – zapojenie sa do brigád a realizácia projektov na ďalší rozvoj a obnovu športového 
areálu. 
 
- tento rok vznikli od októbra zvýšené náklady na vedenie účtu – zaobstaranie platobných kariet pre 
I.a II. stupeň. 1.65 eur a 3,33 eur / mesiac na bezhotovostné platby slúžiacim na nákupy pomôcok a 
materiálu krúžkov a akcií priamo učiteľmi. Návrh vyšiel zo strany o.z. zminimalizovať hotovostné 
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platby a uprednostniť, čo najviac bezhotovostné platby kartami, faktúrami hradenými priamo 
prevodom z účtu o.z.. Cieľom je zjednodušiť vedenie účtovníctva. Počas roku bol poplatok za vedenie 
účtu na 3 mesiace bez poplatku (8 eur/mesiac) .  
- príspevky, ktoré sa vracali do tried: návrh od pedagógov zo stretnutia - je na tento školský rok, aby 
zo strany o.z. sa vrátilo do triedy 4 eurá na žiaka. Dôvodom bola nespokojnosť z veľkej diferencie 
medzi získaním 20 percent z príspevkov do tried na základe sumy výberu.  
Diskusia:  Otázka: Či má  o.z. dosť financií na splnenie tejto požiadavky? (500 žiakov x 4eurá - 2000 
eur).  Odp. Vďaka príjmom z 2% by (3500 eur) sa to podarí zrealizovať. Samotné príspevky na to 
nestačia. 
 
Hlasovanie o schválení predloženého rozpočtu na školský rok 2018/2019: 
ZA: 17, PROTI: 0, ZDRŽAL SA: 0 
 
Pán Gabaj informoval o konaní stretnutia s pedagógmi 12.11 s cieľom zistiť ich názor na ďalšiu 
spoluprácu aktivity a podporu o.z. , informácie zo stretnutia si nájdu v zápisnici po overení zo strany 
školy. Oslovil aj zúčastnených rodičov na základe vloženého bodu do programu - ako si predstavujú 
budúcnosť o.z. ďalej? Svoje predstavy majú rodičia posielať na email: martin.gabaj@hotmail.com. 
Od šk. roku 2019/2020 vyjadril, že k ďalšiemu školskému roku bude potrebné zapojenie ďalších 
rodičov a nových rodičov do vedenia združenia, ku koncu tohto školského roka bude plniť úlohy 
predsedu o.z. a odovzdá v septembri 2019 spracované účtovníctvo novému vedeniu o.z. 
pozostávajúceho z 3 osôb. V tomto školskom roku neplánuje realizovať nové projekty. 
 
Stav finančných prostriedkov o.z. ku dňu 20.11.2018: 

Zostatok na Vašom účte č. 4019775875:  +6810,90 € (príspevky rodičov 
školy+650€ Dotácia MČ KV zostatok) 
Zostatok na Vašom účte č. 4023796011:  +138,28 €  (dary rodičov školy) 
Zostatok na Vašom účte č. 4023796126:  +29,95 € (zostatok prevencia) 
Zostatok na Vašom účte č. 4025415390:  +7341,28 € (bazén podpora) 
Zostatok na Vašom účte č. 4025415446:  +3186,53 € (športový areál 
sponzorské dary) 
Zostatok na Vašom účte č. 4025547625:  +30,00 € (podpora bezdomovcov) 
 

O.z. musí zúčtovať projekt podpory mobility – príde ešte doplatok 300 €, vyčerpať dotáciu MČ KV 650 
€, na účet ešte príde 514,12 € z účtu športový areál. 
 
3.  Záver 
 
Poďakovaním vedeniu školy, učiteľom, triednym zástupcom a všetkým podporovateľom o. z. sa 
ukončilo zasadnutie o. z. 
  
 

V Bratislave dňa: 20.11.2018 

 

Zapisovateľ:  Emilia Lazová 
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Overovateľ: Alexandra Fiťková 

 
 


